
Protok6\ nr 2 
^12025z posiedzenia Rady Nadzorczej Spöldzielni im. Wladyslawa Orkana

w Limanowej z20lutego2025 roku

Posiedzenie odbyto sig na Swietlicy Spöldzielni Mieszkaniowej im. Wtadyslawa Orkana
w Limanowej przy ul" Jana Pawla II 19"

W posiedzeniu udziatr wzigli:
1. Pan Kita Bartlomiej - Przewodniczqcy
2. PaniKita Zofia lastgpca
3. Pan Jasica Krzysztof- Sekretarz
4. Pani Judka Agata
5; Pan RyS Grzegorz
6. Pan Kempny Zbigniew
7 . Pan Toporkiewicz Iakub

Lista obecnoSci w zaLqczeniu.

Porzqdek posiedzenia:
1) Przyjgcie porzqdku obrad.
2) Przyjgcie protokotu z ostatniego posiedzenia.
3) Sprawy Zarzqdu:

A) Zatwierdzenie zmiany w R egulaminie wynagrodzenia czlonköw Zarzqdu SM.
4) Sprawy wniesione"

Ad. 1.Na pocz1tku spotkania Przewodniczqcy Barttomiej Kita przywital czLonköw Rady
Nadzorczej a nastgpnie odczytal porzqdek obrad, ktöry zostal przyjgty bez zmian podczas
glosowania.

R.ady Nadzorczej Spötdzielni Mieszkaniowej im. Wadyslawa Orkanq w Limanowej w sprq-
wie przyjgcia porzqdku posiedzenia.
Rqda I'{adzorcza Spötdzielni na podstawie $ 7 regulaminu postanawia
przylqö porzqdek posiedzenia i zgodnie z nim prowadziö zebranie.
Uchwala nr 912025 w zal4czniku

4d.2. Nastgpnie odczytano protoköl z poprzedniego posiedzeniaktöry, zostal. przyjgty .

- U c h w a I a nr 1012025w zal4czniku.

Na podstawie listy obecno5ci podpisanej przez czlonköw Rady Nadzorczej stwierdzono
prawomocnoSö posiedzenia i wtradnoSö do podejmowania uchwal.

4d.3. Sprawy Zarzqdu.
Czlonkowie RN omöwily zmiany w Regulaminie wynagrodz enia czlonkdw Zarzqd6w w
Spöldzielni Mieszkaniowej .

- Uchwala nr LIl2025 w zalaczniku.



W punkcie sprawy Zarzqdu Pan Prezes poinformowat 2ePan Piotr Zoh odebrat dokumenty i
bez stowa pohegnania opuScit budynek SM.
Trwaj4 rozmowy zUrzqdem Miasta odnoSnie kupna terenöw przy uL Jabtonieckiej.
Pan Prezes wyraziL slowa uznania dla Pani Burmistrz orazPani Radnej Doroty Wljtowicz za
zaangaiowanie sig w powstanie placu zabaw na osiedlu przy uI. Pitsudskiego. Zostal przed-
stawiony proj ekt budowy.
Nadal trwaj4 prace remontowe przy kominach i na dachach.
Wybrano firmg kominiarsk4, ktörq bgdzie przeprowadzaLa kontrole po wykonanych zalece-
niach w mieszkaniach.
Zostala wykonana wycena drogi dojazdowej dla bloku mieszkalnego Kochanowskiego 9.
Pan Prezes przedstawil propozycjg naliczania oplat dla mieszkaricöw odnoSnie przeglqdlw
instalacji elektrycznej, ktöry zgodnie zprzepisami jest obowi4zkowy oo pigö lat.
Zarzqd prowadzit rozmowy zIJM odnoSnie zakupu kamer, ktöre bEdA kontabilne z miejskim
rnonitoringiem.
Pan Prezes poinformowat 2e otrzymal pismo z IJM odnoSnie naliczania gara?y, ktöre po-
twierdzaprawidlowe stanowisko Zarzqdu w tej kwestii.
Pan Prezes teZ poinformowat 2e zgodnie z pisme m z 1998 roku mieszkari cy, ktörzy byli za-
angaäowani w budowg garaLu przekazali garahe na wlasnoSö spöldzielni. Ta dokumentacja
po raz kolejny pokazuje 2e czgi;ö mieszkaficöw mijala sig zprawdq.

Ad. 4. Spraw), wniesione.

Sprawa nr l:
Pan Zbigniew Kernpny zwrlclt uwagg na kontener na odzie| ubywanq znajdujqcy sig na
osiedlu Pitsudskiego II. Woköt niego leza,tygodniami reklamöwki z odzieLq.

Sprawa nr 2:
Cztonkowie RN dyskutowali nad mo2liwoSciami wykupienia terenöw przez SM , potoZo-
nych przy ul. Jablonieckiej.

I(olejny termin spotkania RN wyznaczonyjest na 26.03.2025roku.
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